
Protokoll från styrelsemöte 2019-11-13 
 

Sektorsrapporter 
 

Sociala medier 
Hemsidesponsring, under arbete. 

Barometern, ny version ska komma ut på hemsidan. 

Beslutades att klubben ska ha en barometer för: Rally,lydnad, agility, bruks, 
nosework, Freestyle och HTM (Freestyle och HTM slås samman dessa två) 

 
 

 
Klubbstugan 
Fuktskadan, styrelsen beslutade att Peab får åtgärda detta enligt 
offert. 
Trädbeskärning: Kommunen ska återkomma om detta 
 
 
 
Agility 

Sanden till säckar beställs enligt offert. 

Beslutades att köpa in en hindervagn. 

Agilitymöte har genomförts, det diskuterades vilka kurser som ska hållas nästa 
år. 

Nästan alla agilityhinder ska flyttas in över vintern. 

 
 
 
Lydnad/Bruks 
- 
 
HUG 
Kursutvärderingar diskuterades, förslaget är att det ska vara ett 

digitalt formulär som går till instruktören och styrelsen. 
 
HUS 
- 
 
Nosework/Specialsök 
- 



 
Rallylydnad 
 
- 
 
 
Övrigt 
Styrelsen ska ha möte med valberedningen på måndag. 
Det har varit inbrottsförsök på toaletten, nytt kodlås ska köpas, 
eftersom det gamla blev förstört. Ingenting har dock blivit stulet. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


